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Ciuca:BVB traverseaza o perioada prolifica;dezvoltarea pietei de capital este

esentiala pentru sustinerea mediului de afaceri

Bursa de Valori Bucuresti traverseaza o perioada prolifica, iar dezvoltarea pietei de capital este esentiala

pentru sustinerea mediului de afaceri din România, se arata în mesajul premierului Nicolae Ciuca, transmis

la evenimentul aniversar prin care BVB sarbatoreste 140 de ani de la înfiintare.

 

"Anul acesta, de 1 decembrie, a fost dubla aniversare; 104 ani de la Marea Unire, de la 1918, si 140 de ani de la

înfiintarea Bursei de Efecte, Actiuni si Schimb în Bucuresti. A fost un act de pionierat si curaj realizat la acea

vreme la initiativa Camerei de Comert. De-a lungul istoriei sale, Bursa de Valori Bucuresti a fost influentata de

toate evenimentele sociale si politice importante. Închisa în timpul Rascoalei de la 1907, în timpul Razboiului din

Balcani, în timpul Primului Razboi Mondial, Bursa de Valori a traversat apoi o perioada de 7 ani de cresteri

importante. Au urmat alti 7 ani de scaderi extrem de puternice cauzate de criza economica. Din 11 iunie 1948 a

fost închisa vreme de aproape 50 ani, cu un anunt sec pus pe usa sediului din strada Doamnei: închis pentru

inventar. Din pacate, perioada de inventar la Bursa si de stagnare pentru România a fost mult prea lunga. Astazi,

din fericire, Bursa de Valori Bucuresti traverseaza o perioada prolifica si va felicit pentru rezultatele obtinute

pentru ca dezvoltarea pietei de capital este esentiala pentru sustinerea mediului de afaceri din România", sustine

Nicolae Ciuca, în mesajul citit de Ciprian Catalin Hojda, consilier de stat.

 

Potrivit premierului, cresterea numarului de investitori pe Bursa care au ajuns la 128.000, mai mult decât dublu

comparativ cu 2019 si cele peste 1,1 milioane de tranzactii facute recent pe piata principala doar pe actiuni

confirma încrederea pe care a câstigat-o Bursa de Valori.

 

"La nivelul Guvernului suntem convinsi ca listarile anuntate ale Hidroelectrica si Salrom, aprobate de statul

român, pot fi un veritabil catalizator pentru accelerarea ritmului listarilor la Bursa de Valori Bucuresti si pentru

atragerea atentiei investitorilor asupra pietei noastre de capital. De asemenea, finalizarea cu succes a acestor listari

la Bursa de Valori Bucuresti va permite României sa îndeplineasca la termen obiectivul stabilit în cadrul PNRR la

sfârsitul primului semestru al anului viitor. Este esential pentru economia românesca sa reusim sa atragem toate

fondurile europene si sa investim fiecare euro din cele 90 de miliarde de euro pe care le avem la dispozitie pentru

dezvoltarea si modernizarea României", se mai arata în mesajul lui Nicolae Ciuca. 
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